
Title (en)
Sealing profile for segments of tunnel tubes.

Title (de)
Dichtungsprofil für Segmente von Tunnelröhren.

Title (fr)
Profil d'étanchéité pour des segments de tuyaux de tunnel.

Publication
EP 0210326 A1 19870204 (DE)

Application
EP 86102780 A 19860304

Priority
DE 3526063 A 19850720

Abstract (en)
[origin: US4797032A] A sealing profile made of rubber or rubber-like material, for sealing tubular tunnel segments provided with a recess extending
therearound at their edges. The base surface of the profile has 4, 5, or 6 grooves extending parallel to each other in the longitudinal direction.
Correspondingly, on top of the grooves are 3, 4, or 5 ducts, respectively, which are displaced sideways with respect to the grooves. The ducts also
extend parallel in the longitudinal direction of the profile. The base surface of the profile has a plane surface and the grooves are identically shaped
and arranged with equal spacings between each other. The ducts disposed above the grooves also have the same spacing between each other.
The wall thickness of the profile is nearly everywhere equal, and the lateral sides of the profile are inclined with an angle of 10 DEG to 20 DEG .

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Dichtungsprofil aus Gummi oder gummiähnlichem Werkstoff für mit einer umlaufenden Aussparung versehene Segmente,
die zu einem rohrförmigen Tunnel zusammengesetzt sind, wobei das Profil an der Basisseite in Längsrichtung parallel verlaufende bogenförmige
Rillennuten aufweist, darüber an den Nuten seitlich versetzte ebenfalls in Längsrichtung parallel verlaufende Kanäle liegen und der Profilrücken
ebenflächig ausgebildet ist. Das Wesentliche an diesem Dichtungsprofil besteht darin, daß die vier Rillennuten gleichförmig und in gleichem Abstand
zueinander angeordnet sind, daß die darüber liegenden drei Kanäle untereinander ebenfalls den gleichen Abstand besitzen, daß die Wandstärke
des Profils nahezu überall gleichgroß ist und daß die seitlichen Flanken des Profils in einem Winkel von 10 bis 20° zurückspringen.
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